
Vedlegg 2 - Forventninger til kommunes forvaltning på landbruks- og reindriftsområdet i 2015. –
vår ref 2014/7779

Kommunevis fordeling av midler til drenering av jordbruksjord 2015

Kommune Kommunenummer Kr

Bodø/Røst 1804-1856 191 000

Narvik/Ballangen 1805-1854 102 000

Bindal 1811 82 000

Sømna 1812 271 000

Brønnøy 1813 203 000

Vega 1815 103 000

Vevelstad 1816 56 000

Herøy 1818 28 000

Alstahaug 1820 178 000

Leirfjord 1822 144 000

Vefsn 1824 232 000

Grane 1825 69 000

Hattfjelldal 1826 140 000

Dønna 1827 103 000

Nesna 1828 87 000

Hemnes 1832 162 000

Rana 1833 188 000

Lurøy/Træna 1834-1835 48 000

Rødøy 1836 50 000

Meløy 1837 117 000

Gildeskål 1838 46 000

Beiarn 1839 77 000

Saltdal 1840 71 000

Fauske 1841 112 000

Sørfold 1845 15 000

Nord-Salten 48-49-50 245 000

Lødingen 1851 26 000

Tjeldsund/Evenes 1852-1853 78 000

Flakstad 1859 21 000

Vestvågøy 1860 215 000

Vågan 1865 50 000

Hadsel 1866 120 000

Bø 1867 70 000

Øksnes 1868 30 000

Sortland 1870 150 000

Andøy 1871 120 000

Sum 4 000 000
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Frister:

1 september Fylkesmannen vil vurdere omfordeling mellom kommunene av 
udisponerte midler

6. november Siste frist for innsending av vedtak for registrering i fagsystemet.

Kontaktpersoner:

Åsa Hellem fmnoahe@fylkesmannen.no 75 54 78 83
Registrering av vedtak Turid Sørås fmnotso@fylkesmannen.no 75 54 78 54

Innsending av søknader for registrering i fagsystemet:
Kommunen skal sende oss kopi av kommunens vedtak og kopi av søknadsskjema. Vi 
trenger ingen øvrige dokumenter for vår registering i fagsystemet.

Kommunens «kvittering» for at sakene er registrert i fagsystemene er mottak av saldokort fra 
oss. Kommunen må derfor kontrollere at saldokortet mottatt for alle saker og at saldokortene
er i samsvar med kommunens vedtak.

Kopi av vedtak kan sendes på e-post til fmnopost@fylkesmannen.no eller per vanlig post til 
fylkesmannen. Vi har erfart at noen sender sakene både til postmottak og til saksbehandler. 
Vi ber om at det ikke blir gjort, fordi det lett kan føre til dobbeltregistrering. 

Det er kommunene som har arkiveringsplikt for sakene. (Vi arkiverer ikke disse sakene).

Det er viktig at vedtakene sendes oss fortløpende for registrering i fagsystemet.


